
  
Van: Boogaard, JH (André) 
Verzonden: donderdag 30 november 2023 15:45 
Aan: Capel, M (Manuela) 
CC: Jonge, TF de (Tanja)  
Onderwerp: Beantwoording technische vraag over vergoeding Arcade  
  
Beste Manuela, 
De agendacommissie heeft dinsdag besloten het raadsvoorstel over de aanvraag voor de verhoging 
van de jaarlijkse vergoeding voor Arcade als hamerstuk door te sturen naar de raad van 19 december 
aanstaande. En daarnaast om de door de fractie DENK gestelde technische vraag ter beantwoording 
door te sturen naar het college. Zou jij svp voor beantwoording kunnen zorgen? We zouden de 
reactie graag uiterlijk 12 december willen ontvangen via raadsgriffie@dordrecht.nl. 
  
De technische vraag luidt als volgt: 
Waarom is in dit raadsvoorstel de politieke keuze gemaakt om middelen uit de algemene reserve te 
gebruiken i.p.v. middelen die gereserveerd zijn onder (bestemmingsreserves) SI-
Onderwijshuisvesting en Reserve Onderwijshuisvesting? 
  
Alvast bedankt! 
  
Vriendelijke groet,  
  
André Boogaard 
 

Van: Knijnenburg, MC (Martin)  
Verzonden: donderdag 14 december 2023 14:09 
Aan: Boogaard, JH (André)  
Onderwerp: FW: Beantwoording technische vraag over vergoeding Arcade  
Urgentie: Hoog 
 
Hi Andre, 
Hierbij de beantwoording: 
 
Reserve Onderwijshuisvesting 
Vanaf 2021 is in het primair onderwijs de uitvoering van de zorgplicht(nieuwbouw en uitbreiding) 
overgedragen van gemeente aan Arcade. De gemeente houdt de verantwoordelijkheid voor het 
slopen en bouwrijp maken als er een schoolgebouw wordt vervangen. Er is destijds een reserve 
gevormd om deze kosten in de periode 2021-2031 te dekken. 
Vanuit de reserve Onderwijshuisvesting worden dus de kosten voor sloop en bouwrijp maken van 
onderwijshuisvesting Primair onderwijs bekostigd.  
 
Reserve SI Onderwijshuisvesting 
De reserve SI Onderwijshuisvesting dient als dekking voor nieuwe investeringen in het kader van het 
IHP Voortgezet Onderwijs. Deze vervangingsinvesteringen zijn noodzakelijk, omdat de 
doordecentralisatie Voortgezet onderwijs geen doorgang heeft gevonden.  
 
Omdat bovenstaande reserves een ander doel hebben wordt de extra bijdrage 2024 uit het 
begrotingsoverschot voor dat jaar bekostigd. 
  
Met vriendelijke groet, 
 
Martin Knijnenburg 
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